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Wyciąg z protokołu z LXXVII Sesji Rady Powiatu Łowickiego z dnia
31 stycznia 2024 r.

Radny Michał Sliwiński: Znaczy ja mam pytanie, jeżeli chodzi o tą bocznicę
kolejową. Czy ona w dalszym ciągu jest czynną bocznicą? Wiem, że takie
bocznice, na Komisji nie pytałem, ale wiem, że muszą być robione przeglądy
i czy ona jest w dalszym ciągu w, nie wiem czy to się nazywa rejestr, czy kolejowy
czy coś takiego, że musi mieć robione przeglądy, że w dalszym ciągu, żeby mogła
być czynna, czy ona w dalszym ciągu jest w zasobach też czynna, że może być
podłączona do tego, podłączona do kolei, czy ona już straciła wszelkie
dokumenty? Bo tu też pewnie w sposób jakiś wpływać może na wartość tej
działki.

Dyrektor Wydział GKN Tomasz Kantorski: Na to zapytanie odpowiedzieć
możemy pisemnie. Nie jest użytkowana na pewno, ale odnośnie terminów
przeglądów, no to musiałbym dopatrzeć i ewentualnie odpowiedzieć na piśmie.

Wyciąg sporz^j^^asek
Wioleta Kwasek jj^^r

w Wydziale Orgaiuzacyjnym
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